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Chvilka poezie 
Čmeláci 

Copak je to tady za sešlosti do teplých krajin? 
a čmeláci, 

údajně jim tady mrznou kosti 
a v zimě nemají co na práci. 

Sedí už takhle připraveni na drátě, 
malá holka točila se pod nimi na patě, 

a smála se,  
to přece spatřilo jen málo z lidí 

a zřídka se to vidí. 

Už ale přiletěly i vlaštovky, 
s údivem otevřely zobáky, 
co prý je tohle za ptáky. 

Do jižních krajů, 
tam letí se přece přes moře, 

a taky přes vysoké hory 
a skály nahoře. 

A tak to čmeláci raději vzdali, 
zalezou někam za trám, či do almary, 

ve staré stodole potají, 
a tam tu zimu nějak přečkají.  

Dým bramborové natě stoupá si k obloze, 
ne tak jako dřív, už jen stroze, 

stromům malíř podzim barvy rozděluje, 
jsou jako duha, 

a tak si u své práce pochvaluje. 

Vítr si s lehkým chladem fouká ze strniště, 
a statný dub už poztrácel všechny svoje plody, 

u chatky pod lesem vyhaslo tábořiště  
a táty to táhne do hospody. 

Ve škole je slyšet brebentění, 
batohy jsou srovnané hezky v řádku u lavic 

a prvňáčkům se život trošku mění, 
ale oni to zvládnou, to přece nic není. 

Tak popřejme jim štěstí my dospělí, 
do té jejich snahy, 

život nech se jim jen v dobrém mění, 
a to špatné, ať vejde v zapomnění. 

Víte, že ….
Prostřednictvím webového rozhraní https://

pozlovice.cz/obec/rezervacni-system si můžete 
elektronicky rezervovat ke  sportovním aktivitám 
Víceúčelové hřiště u MŠ, ale i tělocvičnu? Stačí, pokud 
v  době, o  kterou máte zájem a  není obsazená jiným 
sportovním nadšencem, vyplníte přihlašovací údaje 
a  rezervujete si příslušný termín. Úhrada pak probíhá 
v  hotovosti v  infocentru městyse Pozlovice. 1  hodina 
hry na  víceúčelovém hřišti stojí 60  Kč (při koupi 

permanentky za 500 Kč za 10 vstupů cena vychází na 
50  Kč) a  při využití 1  hodiny sportovní aktivity 
v tělocvičně zaplatíte 250 Kč s tím, že máte možnost si 
půjčit i  síť na  badminton. Nově máme rezervační 
systém nastavený i  v multifunkční místnosti Úřadu 
městyse Pozlovice, kde probíhají tréninky SK Pozlovice 
– oddílu šachy, ale také konzultační hodiny ZP MV ČR 
vždy druhé úterý v měsíci.
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Úvodník
 Milí spoluobčané, přátelé, kamarádi. Po extrémně 
horkém létě, které bylo plné slunečných dní a vysokých 
teplot, přichází podzim. Tropické teploty přesahující 
30  stupňů byly téměř na  denním pořádku. Průměrná 
letošní teplota 22,6  °C byla u  nás 
t ře t í n e j v yšš í o d  r o k u 1 7 7 5 , 
o desetinu stupně ho překonalo léto 
v  roce 2018 a  rok 2019, kdy bylo 
ještě o  tři desetiny tepleji. Celkově 
se  očekává, že rok 2024  bude 
j e d n í m z  n e j t e p l e j š í c h 
zaznamenaných let, což potvrzuje 
t rend postupného g lobáln ího 
oteplování. Ten, kdo o dovolené očekával teplé počasí, 
mohl být spokojený. Na druhou stranu, extrémně horké 
počasí může být pro některé lidi nepříjemné. A  i když 
teplé letní dny mnohým budou chybět, podzim nám 
přináší své vlastní kouzlo. Po formálním úvodu jsem 
se  k  tomu kouzlu dostal – letošní úrodě trnek. 
V předchozích dvou příspěvcích do občasníku na mě 
vždy vyšlo zimní období. Za změnu tématiky jsem rád. 
Letošní úroda trnek v naší oblasti byla velmi dobrá. Jak 
už to ale v životě bývá, někdo to měl osypané, někdo 
jen paběrkoval. Napíšu článek o  tom, jak se  má 
správně založit a  vést kvas, aby byla co nejlepší 
slivovice, říkám ženě. Vyvalila na  mne oči: „Ty? Který 
nemáš jediný strom s  trnkama?“ Nevadí, zkušenosti 
přece mám. Získal jsem bramborovou medaili na koštu 
slivovice v  roce 2019. A  to tam bylo 74 vzorků. 
Obětoval jsem tehdy dva vzorky slivovice, abych získal 
čtyři vstupenky a této tradiční akce se mohla zúčastnit 

celá rodina. Druhý vzorek skončil někde v třetí desítce, 
i když byl totožný s  tím prvním. Takže vy všichni, kteří 
doufáte v  lepší umístění svého kousku, nesmutněte. 
Hodnotí to normální lidé, mající subjektivní pohledy 

na jednotlivé vlastnosti slivovice. Jde přece 
o  to, aby se  sousedé sešli, pokecali 
a vyměnili různé fígle, jak tu svoji připravují. 
V dnešní době, kdy je internet plný návodů, 
jak co nejlépe připravit kvas, by asi bylo 
zbytečné o  tom psát. Přemýšlím. A  co ta 
umělá inteligence? Článků o  jejím využití je 
všude plno. Ta by nepomohla? Tak jsem jí 
poslal drzý dotaz: „Jak u  nás na  dědině 

vyhrát košt slivovice“. Nedočkavě jsem očekával její 
sdělení. V počítači to chvíli blikalo, chvíli bylo ticho. Bál 
jsem se, že odpoví „Tak letos bohužel, vyhraje zase 
Franta“. A pak to začalo sypat přesný postup, co mám 
udělat … a ten Vám řeknu na koštu, až když ho vyhraji, 
přestože nemám žádný vlastní strom. Klidně jí zkuste 
napsat sami. Přeji Vám hezký podzim a  na  koštu 
na viděnou!  

Váš zastupitel Ing. Petr Matulík 

P.S. Tak přece jen jeden tip na  závěr. Aby čerstvá 
slivovice co nejrychleji odvětrala a  ztratila svou 
počáteční ostrost, demižón naplníme tak, aby hladina 
slivovice vytvořila co největší plochu. Hrdlo demižónu 
překryjeme plátnem a  upevníme gumičkami. 
Demižónem pak občas, nejlépe každý den, zahýbeme, 
aby se odvětraná horní vrstva přeskupila. Tak ať máme 
letos všichni čím hýbat! 
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Mám pocit, že Pozlovice jsou v letošním roce jedním 
velkým staveništěm. V  první polovině roku jsme 
ukončili rekonstrukci komunikace a  parkoviště 
v  lokalitě Vega, dokončili jsme lesní cestu přes Větrník 
a  došlo i  k úpravě lesní cesty k  Sítnému. V  průběhu 
prázdnin byly provedeny i  zemní práce, jež předchází 
možné výstavbě chodníku mezi okály a  odpadovým 
dvorem. Chodník aktuálně realizovat nebudeme, ale 
do  jeho polohy je v průběhu letošního roku přeložen 
vodovod (investice VaK Zlín) a  uloženy kabely NN 
(investice EG.D, a.s.). Bez přípravy definitivního terénu 
by nebylo možné inženýrské sítě uložit.  

Zároveň od začátku letošního roku probíhají práce 
na cyklostezce mezi MŠ a  fotbalovým hřištěm. Během 
podzimu plánujeme akci dokončit a  otevřít stezku 
občanům. Osobně se  moc těším, až bude průchod 
otevřený. Jsem z něho nadšený, tak doufám, že budete 
alespoň částečně sdílet moji radost z  nového 

bezpečného průchodu městysem. Zároveň jednáme 
s městem Luhačovice o pokračování do Pražské čtvrti. 
U  stávajícího výletiště připravujeme úpravy, tak aby 
mohlo nadále sloužit spolkům, než dojde k  výstavbě 
nového výletiště, které je finančně velmi nákladné. 

Mimo výstavbu komunikací byly zahájeny během 
léta práce na půdní vestavbě ZŠ Pozlovice. Dokončení 
prací předpokládáme v  průběhu podzimu s  tím, že 
se  snažíme minimalizovat vliv stavby na  výuku dětí. 
Domnívám se, že nám to vynahradí útulný prostor pro 
potřeby školní družiny.  

Dalším projektem je rekonstrukce části dešťové 
kanalizace v ulici K Přehradě, která aktuálně vede pod 
soukromým objektem.  

Podzim se ponese i  v duchu energetických úspor. 
Zahájili jsme obnovu zbylé části veřejného osvětlení, 
které ještě není v LED provedení. Jedná se například 
o  velkou část přehrady, ul. Podhradská, Koryta nebo 
Martincův mlýn. Dále zahajujeme výstavbu FVE 
na  objektu MŠ a  koupaliště DUHA, která bude 
doplněna i  o bateriové uložiště. Elektřinu chceme 
v  noci využít i  pro pokrytí spotřeby přilehlého 
veřejného osvětlení. O  tom bych se  rád rozepsal více 
v  dalších číslech Občasníku. V  neposlední řadě 
zavádíme energetický managment, od  kterého si 
slibujeme lepší dohled nad spotřebovanými energiemi 
a  zároveň rychlejší předcházení oprav v  případě 
poruch, například při úniku vody. Na  tyto akce se nám 
podařilo získat externí dotační zdroje. Energetické 
úspory jsou nejenom důležité z  pohledu životního 
prostředí, ale zároveň se  nám podaří ušetřit finanční 
prostředky, které můžeme použít pro rozvoj městyse. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D. 

Jedno velké staveniště
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Komunitní plánování sociálních služeb je věcí 
Pojem komunita je skloňován ve  všech pádech 

a  oblastech života. Občané mají možnost zapojení 
do rozhodování o tom, co ve svojí obci, či městě chtějí, 
potřebují a  jejich volení zástupci jim to umožňují. 
Komunitní plánování sociálních služeb je metodou, 
která má zapojit do plánování a  rozhodování všechny 
ty, kteří služby platí (obce, kraje, stát), ty kteří služby 
poskytují (domovy pro seniory, pečovatelská služba, 
asistenční služba, poradny, paliativní péče atd.) 
a  především ty, kteří služby potřebují konečné 
uživatele. Zatímco zapojení zadavatelů a poskytovatelů 
do  procesu komunitního plánování je víceméně 
samozřejmé u  krajů dokonce dané zákonem, zjištění 
skutečných potřeb uživatelů je už o  něco obtížnější. 
Finanční prostředky jsou i  v sociálních službách 
omezené, proto je důležité znát skutečné potřeby 
uživatelů, tak aby byly vynakládány na  služby, které 
jsou na  daném území potřebné. Je důležité znát 
informace o  dostupnosti a  kvalitě sociálních služeb 
a  průběžně reagovat na  změny. Ve  většině případů 
zjistíme, že nám nějaká služba chybí až ve chvíli, kdy ji 
sami, nebo někdo z  našich blízkých potřebujeme. 
Plánováním a  předvídáním bychom mohli těmto 
situacím předejít. „Uvědomujeme si, že oblast 
sociálních služeb v  souvislosti s  demografickým 
vývojem, stárnutím obyvatelstva, zvyšováním věku 

dožití bude v  budoucnosti vyžadovat pozornost. 
Sociální služby podporujeme a  i pro nás je důležité 
znát skutečné potřeby našich obyvatel, chceme v rámci 
našich finančních možností zajistit našim obyvatelům 
dostupné a kvalitní služby a naslouchat jejich názorům 
a  potřebám, proto se  nebojte nám je sdělit, napsat, 
zatelefonovat, říct při společných setkáních,“ vyzval 
občany Daniel Mejzlík, místostarosta města Luhačovice 
odpovědný za  sociální oblast. Nyní se  zpracovává 
komunitní plán sociálních služeb ORP Luhačovice 
na  roky 2025 - 2028. Pro jeho správné nastavení 
bychom byli rádi, kdybyste se  s  námi poděli o  své 
zkušenosti s  jejich současným fungováním, nebojte 
se  pochválit dobrou službu, která Vám pomohla, 
naopak sdělte nám, že něco nebylo správně, nebo jste 
měli problém se zajištěním služby. Sociální služby jsou 
důležitým nástrojem pro lidi, kteří se ocitli v nepříznivé 
sociální situaci, pomáhají jim žít běžným životem 
a  zachovat co nejvyšší kvalitu života a  uchovat si 
důstojnost.  

S v é n á z o r y mů že t e p o s í l a t n a  e - m a i l : 
slovakova@luhacovice.eu, tel.: 721  742  163, osobně 
sdělit při setkání ke  komunitnímu plánování. Zároveň 
prosíme o  vyplnění krátkého dotazníku, který najdete 
na https://forms.gle/a5VPq3UQ8AjT213n6.  

Hana Slováková, komunitní plánování 

IBC kontejnery
Vážení občané, zastupitelé městyse Pozlovice 

se  rozhodli podpořit zachytávání dešťových vod 
prostřednictvím finančního příspěvku na IBC kontejner, 
který můžete připojit ke stávajících dešťovým svodům 
ze  střechy. Cena jednoho kontejneru včetně 
komponent činí 2500 Kč/ks. Městys Pozlovice se podílí 
na  financování každého kontejneru částkou 1000  Kč. 
Konečná částka pro občana činí 1500 Kč/ks.  

Systém výpůjčky je podobný jako v  předchozích 
letech u  kompostérů. Po  přihlášení bude s  každým 
občanem sepsána smlouva, při jejímž podpisu uhradí 
2500  Kč. Po  podpisu smlouvy budou kontejnery 
k  vyzvednutí na  odpadovém centru. Následně IBC 
kontejner nainstalujte u  dešťového svodu své 
nemovitosti a  fotografii instalace pošlete na  Úřad 
městyse Pozlovice. Následně si můžete vyzvednout 
1000 Kč na podatelně úřadu.  

V  případě, že máte zájem zakoupit IBC kontejner, 
kontaktujte nás prosím telefonicky, emailem či vyplňte 
interaktivní formulář, který je dostupný prostřednictvím 
QR kódu Přihlášení je možné do 1.  listopadu 2024. 
Kontejnery budou k vyzvednutí do konce tohoto roku. 

Městys Pozlovice 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfWx7YG053ISyJDUccccZjZMvot6iRX1ag92iDQqRA60xnywA/viewform
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Z činnosti SK Pozlovice
Vážení spoluobčané, letošní dlouhé léto vypadá, že již 

předalo vládu podzimnímu období a  s tím spojené začátky 
nových sezon ve  sportu. Dovolte mi však nejprve 
připomenout události, které proběhly od  jara. V březnu jste 
mohli navštívit zimní stadion v  Uherském Brodě, kde SK 
zajistilo pro občany z Pozlovic, Podhradí a Řetechova veřejné 
bruslení zdarma. Účast byla vyšší než loni, proto jsme rádi, že 
se  tato akce ujala a  budeme v  ní pokračovat. Dalším 
významným úspěchem je pořízení mobilního kontejneru 
ke hřišti u MŠ, který bude sloužit jako zázemí pro pozlovické 
spolky, které hřiště aktivně používají. V  tomto ohledu 
děkujeme Zlínskému kraji za  poskytnutí dotačních financí 
a  také Městysu Pozlovice za podporu, bez které bychom si 
pořízení zařízení nemohli dovolit. Před prázdninovým volnem 
jste ještě mohli navštívit tradiční hudební zábavu, kterou 
uspořádal fotbalový oddíl. V  říjnu nás pak čeká hlavní 
společenská akce a  to tradiční poznávací zájezd, tentokrát 
do polského Krakowa a solných dolů ve Wieliczka. Nyní bych 
vás rád seznámil s  činností v  jednotlivých oddílech 
a  soutěžích. Kuželkáři jako každoročně zorganizovali dva 
turnaje. Prvním z nich byl bowlingový turnaj v pizzerii U Jána, 
kterého se  zúčastnilo 6 družstev. Druhým turnajem, 
s družstvy převážně ze členů SK Pozlovice, bylo v rámci akce 
Pozlovice v  pohybu setkání na  kuželně Radostova 
Luhačovice s účastí 8 družstev. Oddíl žen a  jógy pravidelně 
absolvoval cvičení v  tělocvičně zpestřený výšlapem 
za  zdravím v  případě členek jógy. Příznivkyně cyklistiky 
z  oddílů žen vyrazily v  květnu na  víkendový cyklovýlet 
do  Teplic nad Bečvou. Elektrokola zůstala tentokrát doma. 
Pátek byl ve  znamení degustace místních léčivých pramenů 
a  v sobotu výlet na  hrad Helfštýn následovaný pro změnu 
degustací moravských vín. Nedělní den připadl objevování 
Lipníku nad Bečvou a cyklotras v okolí řeky Bečvy.  

Hokejisté již pravidelně hrají Valašskou hokejovou ligu 
na  zimním stadionu v  Brumově. Jaro se  našim příliš 
nevydařilo, nicméně chuť do hokeje zůstává. V nové sezoně 
však budou nastupovat v  nejvyšší úrovni VHL-A, proto jim 
přejme, ať jim to střílí. Ve  stolním tenisu se  také dohrávala 
sezona 23/24, kde ve 2.  okresní soutěži A-tým skončil na 
4. místě, kdy ještě v posledním kole sahali po stříbrné pozici. 

B-tým ve 4.  okresu zakončil sezonu na 3.místě, takže 
s  výsledky byla spokojenost, vezmeme-li v  potaz vcelku 
širokou marodku. V  červnu členové uspořádali v  rámci 
Pozlovic v  pohybu turnaj v  sokolovně v  Luhačovicích, kdy 
mělo jít o  pilotní projekt stolně-tenisového turnaje i  pro 
Luhačovjany. Účást byla bohužel tristní, nicméně zkusíme to 
zase za rok. Nová sezona probíhá od poloviny září a hrajeme 
opět 2. a 4. okres. Závěrem bych všechny příznivce stolního 
tenisu chtěl pozvat na  tradiční silvestrovský turnaj Pozlovice 
Cup 2024, 31.  prosince v  tělocvičně v  Pozlovicích. 
Volejbalisté sice soutěže nehrají, nicméně zúčastňují se řady 
turnajů, ať již u  nás či v  okolí. V  dubnu proběhl 
v  Luhačovicích, avšak pod taktovkou Pozlovic, turnaj 
mládeže, o  prázdninách členové absolvovali soustředění 
a na začátku září také v rámci Pozlovic v pohybu hlavní turnaj 
sezony na víceúčelovém hřišti u MŠ, kterého se zúčastnilo 8 
družstev místních i z okolí.  

Fotbalový oddíl mužů pokračuje ve III. třídě skupiny B, kde 
se  pokusí vylepšit loňské sedmé místo v  konečné tabulce. 
Trenérský tým se pro tuto sezónu nemění, nadále pokračují 
Petr Morys s  vydatnou asistencí Jarmila Švadleňáka, pozici 
vedoucího týmu zastává František Stolařík. Tým v pauze mezi 
sezónami posílili Ondřej Floreš z  Jestřabí, Adam Lipovský, 
který obnovil kariéru, a Šimon Švadleňák, který se po dorostu 
v Horní Lhotě vrátil do našeho týmu. Zatím nám vyšel vstup 
do soutěže velmi dobře. V prvním kole na půdě posíleného 
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ŠO SK Pozlovice se připravuje na nový 
ročník krajské šachové soutěže

Šachový klub ŠO SK Pozlovice se  po 
l oňs ké m 1 0.  m í s tě z n o v u c h y s t á 
na  nadcházející sezónu krajské šachové 
soutěže s  cílem dosáhnout lepš ích 
výsledků. Tým i  letos posílí zkušení 
extraligoví a  ligoví hráči, kteří svým 
přínosem a přístupem zvyšují herní kvalitu 
našeho klubu a pomáhají k  rozvoji celého 
týmu. 

Jedním z hlavních cílů letošní sezóny je 
integrace mladých šachistů do  základní 
sestavy. Náš oddíl intenzivně pracuje na  rozvoji 
mladých talentů, kteří se pod vedením zkušených hráčů 
učí jak strategii, tak i  taktice a  získávají cenné herní 
zkušenosti. Pevně věříme, že díky této kombinaci 
zkušenosti a  mladé energie, budeme schopni čelit 
náročným soupeřům a posunout se  v  tabulce o něco 
výše. Zveme nejen mladé šachisty na  pravidelné 

šachové tréninky, které v průběhu školního roku bývají 
v  MC městyse Pozlovice vždy ve  čtvrtek od 17:00 – 
18:30. 

První zápas odehrajeme na  domácí půdě v  neděli 
13.  10.  2024 proti Zlínu „C“. Děkujeme všem hráčům, 
podporovatelům a fanouškům za jejich přízeň a těšíme 
se na společnou sezónu plnou šachových úspěchů! 

Roman Hlavička, předseda ŠO SK Pozlovice 

nováčka z Lipové jsme uhráli remízu 0-0, doma jsme porazili 
4-1 Šanov a  na  Petrůvce vybojovali cennou výhru 1-3, díky 
čemuž se držíme v popředí tabulky. Střelecky nás opět táhne 
Pepa Kuchař, který v  loňské sezóně s 21 góly ovládl tabulku 
střelců celé skupiny. V  letošní sezóně má na  kontě ze 3 
zápasů 3 góly. Věřme, že dobré výsledky budou pokračovat.  

V  žákovských družstvech nastaly změny, kdy jsme byli 
kvůli věku hráčů nuceni pozměnit jednotlivé kategorie. 
V  tomto roce povede duo Milan Žebráček a Tomáš Gergela 
mladší přípravku, která hraje svou soutěž formou turnajů 
na  malé hřiště. Na  našem hřišti bude tento turnaj probíhat 
21.9. Dvojice Jirka Talaš a  Bóďa Valíček má na  starosti 
kategorii starších žáků, která už hraje „velký fotbal“ na celé 
hřiště, na  což si naši hráči pod vedení trenérů postupně 
přivykají. Každým zápasem je vidět, jak se  hráči zlepšují 
a doufáme, že se brzy také dostaví dobré výsledky. Žáci hrají 
své domácí zápasy v neděli od 10:30.  

Tým „starých pánů“, který pravidelně každou středu 
trénuje na školkovém hřišti, na konci prázdnin reprezentoval 
Pozlovice na  charitativním turnaji v  Újezdci, kde obsadili 
pěkné 3. místo. Pozlovice do toho!!!  

Bc. Pavel Žmolík
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Klub seniorů
Vážení spoluobčané, přátelé Uplynul nějaký čas 

a  tak bychom se  rádi my senioři podělili s  Vámi 
o postřehy a  zážitky z  uplynulých akcí, poděkovali za 
pomoc při jejich realizaci a  zároveň sami nabídli svoji 
pomoc jiným organizacím při jejich činnosti. Letošní rok 
j sme zahá j i l i p roh l ídkou rekons t ruovaných 
památkových objektů a  rezidence La Villa 
v  Luhačovicích. Zajímavá byla výstava Ladovy 
galerie ve  Zlíně. Navštívili jsme sklárny 
v  Květné, kde jsme obdivovali umění našich 
sklářů.  

V  oblasti kultury jsme prožili krásný večer 
světových muzikálů v  luhačovické Elektře. 
I další koncerty na památku Ivety Bartošové a 
koncert Karla Kahovce byly nezapomenutelné 
neboť si zpíval celý sál. V  letošním roce jsme 
ovšem nejvíce pozornosti věnovali přípravě 
zájezdu na  zámek Bojnice, který jsme pořádali pro 
širokou veřejnost. Květnové počasí nám přálo a  tak 
jsme si prohlédli nádherný zámek, jeho zlacené 
kazetové stropy, skvostný dobový nábytek, dále pak 

muzeum i  jeskyni, podívali se  do místní zoo a řada 
z nás ochutnala místní speciality.  

Zájezd se  nám podařil i  díky řidiči autobusu panu 
Zichovi a panu Balážovi, který nám s realizací pomáhal 
– oběma děkujeme. Je po prázdninách, naše vnoučata 
jsme vyprovodili do škol a opět se scházíme abychom 

na zbývající část roku naplánovali několik akcí, zahráli si 
oblíbený bowling a  případně pomohli, když to bude 
třeba. Aby ta naše pomyslná loď plula bezpečně a my 
všichni pasažéři se na ní cítili dobře. 

Ivana Placherová 

Prosba k držitelům psů
Prosíme držitele psů v  Pozlovicích, aby poskytli 

fotografie svého psího mazlíčka. Často se  pejsek 
zaběhne bez identifikační známky a  pak je těžké ho 
identifikovat. Fotografie psíka můžete zasílat společně 

s  uvedením jména a  příjmení držitele psa, uvedením 
r a s y, č í s l e m e v i d e nčn í z n á m k y n a  a d r e s u 
zemkova@pozlovice.cz. Děkujeme za  pochopení 
a spolupráci.
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Dobrodružství v lese i sranda v klubovně,  
to jsou naše skautské schůzky

Zeptala jsem se umělé inteligence, co se  jí vybaví 
první, když se  řekne ‚skaut‘. Její odpověď nejspíš 
nikoho nepřekvapí: „První, co mě napadne, je 
dobrodružství, příroda a  kamarádství. Taky si 
vzpomenu na  skautské hodnoty, jako jsou čestnost, 
pomoc druhým, odvaha a spolupráce v týmu. Skautské 
hnutí podporuje osobní růst a  rozvoj smyslu pro 
zodpovědnost a respekt k přírodě.“ A  je to tak, přesně 
takové zájmy a ctnosti se u světlušek a vlčat (tedy dětí 
do 11  let) i  u starších skautů a  skautek snažíme 
prohloubit.  

Začal nový školní rok a možná jako rodiče vybíráte 
kroužky, které budou vaše děti bavit a posouvat je dát. 
Nebo jste sami osobami, které neví, co ve  svém 
volném čase… Skautské středisko Františka Matulíka 
má místo pro každého! Ať už je vám 6 nebo 60, 
skauting nabízí pestrý program rozvíjející tělo i ducha. 
Nikdy nevíte, kdy se  vám bude v  životě hodit 
schopnost rozdělat oheň, ošetřit zranění, postavit stan, 
slanit skálu nebo se  zkrátka spolehnout sám/sama 
na sebe.  

Skautský rok potom vždy vyvrcholí čtrnáctidenním 
letním táborem. A  jak jsme si to užili letos v  létě? Od 

28. července do 11. srpna jsme na tábořišti ve Vlachově 
Lhotě každé ráno sekali dřevo do kuchyně nebo nosili 
vodu. Potom jsme vymýšleli strategie během her v lese 
i potoku, po obědě si dali šlofíka v hamace, odpoledne 

si například připravili vlastní sushi, učili se  správně 
provádět různé cviky nebo šli na koupák. Večer jsme si 
užívali táborákovou atmosféru s kytarou a v noci čelili 
různým výzvám, ať už v  podobě noční hlídky nebo 
bránění tábora během „přepadu“ cizích skautů.  

Pokud to zní jako aktivity, které byste taky chtěli 
dělat, klidně se  za námi přijďte podívat. Scházíme 
se každý pátek, někdy i o víkendu. A  jsme připravení 
přijmout děti nejen z Pozlovic, ale i  širšího okolí. Více 
informací najdete na: skautipozlovice.cz. 

Dagmar Matulíková 
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Vážení ⚽  příznivci, rád bych vám zrekapituloval 

dění kolem našich menších fotbalistů po  jarní části 
sezóny 2023/2024  s  úvodem do  nové sezóny 
2024/2025.  

Dovolte mi nejprve shrnout kategorii mladších žáků, 
u které jsme očekávali příznivější průběh jarní sezóny, 
především z nabytých zkušeností z odehraných zápasů 
a  zimní přípravy. Nicméně úvodní zápas skončil 
prohrou na  domácí půdě proti celku Bylnice 
s  výsledkem 0 : 11. Z  nadcházejícího zápasu proti 
vedoucímu mužstvu tabulky Vizovic, jsme odcházeli 
alespoň se vstřelenými dvěma brankami s prohrou 2 : 
12. Dané výsledky otřásly sebevědomím celého týmu 
a  bylo zapotřebí podniknout patřičné kroky vedoucí 
ke  zlepšení celkové hry. Po  sérii několika tréninků 
zaměřených především na  taktiku hry a  zlepšení 
fyzické zdatnosti se začalo rýsovat zlepšení, které bylo 
podmíněno i  navrácením do  týmu Matyáše Miky 
na  post středního obránce. Sice jsme ještě prohráli 
další dvě utkání, ale výsledky byly mnohem příznivější. 
Zvrat započal proti Valašským Kloboukám na  domácí 
půdě výhrou 4 : 0. Následně mělo dojít k opětovnému 
střetnutí se  s mužstvem Bylnice, kdy jsme odcházeli 
s  výhrou 1 : 6 v  podobě hostujícího týmu. Nicméně 
zdařilé výsledky nijak neovlivnily výsledkovou tabulku, 
kdy jsme i  po  více jak polovině odehraných zápasů 
stáli na  předposledním místě. Poslední možnou 
nadějí, jak se  posunout ve  výsledkové listině, bylo 
odehrát vítězné utkání proti Újezdu, nicméně 
i  za  podpory domácích fanoušků jsme odcházeli 
s remízou 2 : 2, což nás odsoudilo zůstat na 7. příčce s 
10 body. Tým žáků skončil se skóre 24 : 53. Nejlepšími 
střelci byli Michal Turčyn (7  gólů) a  Jan Martinec 
(4 góly).  

Po  ukončení sezóny stál realizační tým před 
složitým rozhodnutím o  přihlášení typu soutěže 
nadcházející sezóny 2024/2025. Díky velkým 
ročníkovým mezerám a  deficitu počtu dětí, bylo 
rozhodnuto, že mladší žáci se přesunou do kategorie 
starších žáků. Rozdílnost spočívá v  přechodu na  hru 
celého hřiště s  delegovaným rozhodčím se  všemi 
náležitostmi a  pravidly vyjma možnosti hokejového 
střídání bez omezení. Velkým přínosem budou hráči 
vyšších ročníků, kteří se  můžou opětovně zapojit 
do  soutěže a doufáme ve  stmelení týmu i  s mladšími 
ročníky. Velkou oporou týmu bude navrácení Patrika 

Žebráčka na post brankáře a Tomáše Mikuličky z týmu 
Luhačovic.  

Kategorie starší přípravky při zimní přípravě 
zaznamenala příchod nových mladších členů. Jejich 
nadšení nás donutilo je zařadit i na mistrovská utkání, 
kde i  za  cenu vzájemných soubojů se  staršími dětmi 
a  proher vedlo ke  vzájemné interakci vedoucí 
ke  stmelení celého mužsta. Tým si celkově vedl 
podobným způsobem jako předcházející zimní sezónu 
s výsledkem: 3x výhra, 1x remíza, 5x prohra s celkovým 
skóre 48 : 74. Nejlepším střelcem s  počtem 32  gólů 
se stal Filip Machů a na druhém místě s 8 góly Miroslav 
Gyuricsek.  

Po  odehrání posledního soutěžního kola jsme byli 
pozvání na  turnaj SumiRiko Cup 2024 v Újezdě. Náš 
tým si v  rozlosované skupině vedl velmi obstojně až 
se „prokousal“ do bitvy o prvenství s týmem Nedašova. 
V prvních minutách utkání jsme inkasovali 2 góly, což 
ničemu nenaznačovalo, že bychom mohli trofej vítězů 
získat. Nicméně se  náš nejlepší střelec sezóny Filip 
Machů dostal do své formy a  třemi, po sobě jdoucími 
góly, zajistil týmu vytouženou výhru.  

Nedílnou součástí ukončení sezóny je rozlučková 
akce, kterou jsme v  letošním roce uspořádali 
za nedělního odpoledne, jak jinak, než fotbalově. Byli 
pozvány všechny děti i s rodiči a došlo k vzájemnému 
utkání. Po  občerstvení následovala sumarizace celé 
sezóny 2023/2024.  

Touto cestou bych mile rád poděkoval DĚTEM, 
realizačnímu týmu, rodičům, prarodičům a  příbuzným 
při podílení se  na mistrovských utkání a  trénincích. 
V  neposlední řadě bych poděkoval za  ochotu 
pohostinství Petru Jordánovi a  především za  správu 
hřišť a budov Službám městyse Pozlovice.  

Ing. Tomáš Gergela 

Mladší žáci a starší přípravka
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Kulturní komise městyse Pozlovice navštěvuje a předává dárky seniorům při dovršení životního jubilea. Rádi 
bychom dělali radost všem oslavencům seniorského věku, ale jak víte z médií, populace obyvatel se dožívá stále 
vyššího a vyššího věku. Z toho důvodu bylo vedením obce ujednoceno navštěvování spoluobčanů, kteří se v tom 
roce dožijí výročí 70, 75, 80, 85, 90, 91, 92, 93 a více let. Balíček pro oslavence se však stal hodnotnější. Věříme, že 
i tak si naši senioři své výročí náležitě oslaví ve společnosti rodiny.

Významná životní jubilea ve IV. čtvrtletí 2024 

Libuše Krajčová  70 let 

Františka Martincová   70 let 

Alois Bednařík  70 let 

Věra Drgová  70 let 

Josef Gergela  70 let 

Petr Šuranský  70 let 

Věra Hetmerová  80 let 

Anežka Záhorovská  80 let 

Miroslav Žmolík  80 let 

Karel Hetmer   80 let 

Jana Skovajsová     80 let 

Jaroslav Skovajsa  85 let 

Rudolf Hájek   90 let 

Eliška Sedlářová  90 let  

Anna Bednaříková  90 let 

Jarmila Hanousková      91 let 

Drahuše Barvíková   92 let 

Vítáme nové občánky 
Tobias Červenka 

Ronja Rauchfuss 

Karin Peniaško 

Naše řady opustili 
Miroslav Čmelák  56 let 

Jindřich Váňa   68 let 

Marta Hrabalová  79 let 

Jan Hetmer    81 let 

František Martinec  72 let 

Společenská kronika

Společenské akce
12. - 13. října 
Zájezd SK Pozlovice do Krakowa 

5. listopadu
Posezení se seniory 

10. listopadu
Svatomartinské hody 

22. listopadu 
Rozsvícení vánočního stromu 

30. listopadu
Perníčkový den

4. prosince
Vítání občánků

Školení řidičů
Na Úřadě městyse Pozlovice uvažujeme nad 

bezplatným školením řidičů motorových vozidel. 
Pokud byste měli o školení zájem, můžete se 

přihlásit na telefonním čísle 577 113 077 (infocentrum) 
nebo pomocí webového formuláře, který je dostupný 
prostřednictvím QR kódu. Přihlášení je možné do 
1. listopadu 2024. Termín bude stanoven v případě 
zájmu.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc_F64-A19crDU0Nx84I-B77HAjtLkwfbYzHl798Z0G6QR1uw/viewform
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21. Slet čarodějnic - 30. 4. 2023

Boží Tělo - 8. 6. 2023

Pouť ke sv. Anně - 28. 7. 2024

Zahájení školního roku -  2. 9. 2024

Písní a tancem -  13. 9. 2024




